

《2023年6月英语四级写作预测及范文：人工智能》

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay on artificial intelligence devices. Supposing that more and more artificial intelligence devices are being used in people's life, what will happen to human beings. You should write at least 150 words but no more than 200 words.



范文：

In recent years, artificial intelligence devices have become increasingly prevalent in people's daily lives. From voice assistants to driverless cars, these devices have made life easier and more convenient for many individuals. However, as the use of artificial intelligence devices continues to grow, it raises questions about what will happen to human beings.

On one hand, artificial intelligence devices can improve our lives in many ways. For example, they can help us save time, reduce labor, and make better decisions. They can also help us solve complex problems that we would not be able to solve on our own. However, the increasing reliance on these devices may also have negative consequences.

For instance, people may become too dependent on them and lose their ability to think critically and creatively. In addition, there may be job losses as artificial intelligence devices replace human workers in some fields.

Overall, it is clear that the use of artificial intelligence devices will continue to grow in the years to come. While they can offer many benefits, it is important to be mindful of their potential drawbacks. As we move forward, we should strive to find a balance between the use of artificial intelligence devices and the preservation of our own unique human capabilities.

译文：

近年来，人工智能设备在人们的日常生活中越来越普遍。从语音助手到无人驾驶汽车，这些设备为许多人的生活带来了方便和便利。然而，随着人工智能设备的使用不断增加，它也引发了人们对人类命运的质疑。

一方面，人工智能设备可以在许多方面改善我们的生活。例如，它们可以帮助我们节省时间，减少劳动，做出更好的决策。它们还可以帮助我们解决我们自己无法解决的复杂问题。然而，对这些设备的过度依赖可能也会带来负面后果。例如，人们可能会过度依赖它们，失去批判性和创造性思维能力。此外，随着人工智能设备在某些领域取代人类工作，可能会导致失业。

总的来说，显然，人工智能设备的使用将在未来几年继续增长。虽然它们可以带来许多好处，但我们也应该注意它们可能带来的不利影响。在前进的过程中，我们应该努力找到人工智能设备使用和保护我们自己独特的人类能力之间的平衡。